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Zapisnik sa sjednice Predsjedništva HTS-a 
 
Redovna sjednica Predsjedništva održana je dana 26.10.2008. godine u Zagrebu ( „Astro caffe Pivnica „) sa 
početkom u 10.30 sati. 
Nazočni su bili delegati iz slijedećih klubova: 
TK Biograd - Amarildo Lukić  
ŠTK Cibalia  -Ivan Maričić  
STK Crikvenica - Željko Fajdetić  
STK Otočac – Tomica Fajdetić 
ŠTK Zagreb Silvestar Matušić  
Nikola Ivašković – Zagreb (predsjednik Nadzornog odbora) 
 
Dnevni  red:  
 

1. Izvješće o radu Saveza za 2008. god. 
2. Izvješće saveznog suca 
3. Dogovor za godišnju skupštinu 
4. Razno 

 
Ad.1. 
Izvješće o radu Saveza podnosi predsjednik Silvestar Matušić. 
U ovoj natjecateljskoj 2008. godini se prvi put sastajemo. Hvala dragom Bogu nije bilo prijeke potrebe za 
našim sastancima.Kontaktiralo se tokom natjecanja, kao i u razdoblju između njih. 
Natjecateljska 2008. godine je završila, za neke natjecatelje uspješno, a za one manje ostaje nada u bolje 
sutra. Koliko ja znam nije bilo nikakvih primjedbi na ovu natjecateljsku sezonu, bar ne službene. Po tome se 
vidi da klubske natjecateljske komisije dobro rade. Po postignutim rezultatima se vidi da ove sezone jedno 
ime odskače! To je naš tajnik – savezni sudac – i sve ostalo, (u pozitivnom smislu) gospodin Ivan Maričić pa 
mu ovim putem čestitam.Također čestitam svim natjecateljima koji su polučili rezultate kao i onima koji su 
se trudili, a iz bilo kojih razloga nisu uspjeli. 
Htio bih ovo Predsjedništvo izvijestiti o kontaktima sa Savezom Slavonije i Baranje, na njihovoj inicijativi, 
što vjerujem da ste upoznati. Tu temu bih ostavio pod razno. 
                                                                                                                                    Predsjednik HTS-a 
                                                                                                                                      Silvestar Matušić 
 
Izvješće jednoglasno usvojeno. 
 
Ad.2. 
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Izvješće saveznog suca podnosi savezni sudac Ivan Maričić. 
Savezni sudac Maričić  ovom prilikom nije čitao natjecateljske rezultate, za 2008. godinu (razlog tomu je da 
su već svi natjecateljski rezultati  objavljeni u prošlom  tek objavljenom broju Glasnika), ali je zato imao 
primjedbe na račun TK Biograd (zbog toga što nije imao saznanja o odustajanju od natjecanja pojedinih 
njegovih članova Franić, Grginović, Matošić) i STK Crikvenica (izvršena izmjena suca, savezni sudac nije 
obaviješten, za izmjenu saznaje nakon par dana kad dobije natjecateljski zapisnik i obrazac o izmjeni suca. 
 
- VAŽNO – VAŽNO – VAŽNO – VAŽNO.- VAŽNO – VAŽNO – VAŽNO – VAŽNO – VAŽNO – 
 
Izmjenu suca izvršiti najkasnije dan prije natjecanja  (saveznom sucu) , u protivnom 
koristiti Članak 7. Pravila letenja  
 
                                                              Članak 7. 
U slučaju nedolaska suca na start, natjecatelj može naći najbližeg zamjenika koji može biti 

sudac i u tom slučaju dozvoljeno mu je odgađanje starta u roku od jednog sata (60') od 
službeno određenog starta.Odluku o vremenu starta priopćava sucu.U ovom slučaju 
natjecatelj o promjeni izvještava natjecateljsku komisiju kluba, a ova saveznog suca 

natjecanja. 
 
Izvješće jednoglasno usvojeno. 
 
 
 
 
Ad.3. 
Godišnja skupština održati će se 25.01.2009. godine u Zagrebu. 
 
Ad.4. 
Mole se klubovi da najkasnije do 15.11.2008. godine tajniku jave točan broj naručenih prstenja. 
Cijena prstena ostaje ista kao i prošle godine 1 kom = 2 Kn 
Može se naručiti i imenično prstenje: 1 kom = 2 Kn 
Prijedlog Predsjedništva je da članarina ostane 150 Kn. 
 
Gospodin Vladimir Bunoza jednoglasnom odlukom Predsjedništva prihvaća se kao počasni član HTS-a 
zbog svojih zalaganja u osnivanju i radu HTS-a. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dopis TSSB 
 



                                                                 HRVATSKI TIPLERSKI SAVEZ 
TIPLERSKI SAVEZ SLAVONIJE I                                            (PREDSJEDNIŠTVO ) 
                  BARANJE 
 
 
 
                                                      

DOPIS… 
 
Poštovana gospodo, članovi predsjedništva Hrvatskog Tiplerskog Saveza.Primite puno pozdrava od članova Tiplerskog 
Saveza Slavonije i Baranje. 
Vjerujemo da znate da je TSSB osnovan na inicijativu športskih tiplerskih klubova ,a sa namjerom i razlozima njegovog 
osnivanja upoznati su tada svi Tiplerski  klubovi sa područja Slavonije i Baranje ,kao i HTS.Osnovni razlog osnivanja TSSB 
je potreba odnosno iskazana želja nekoliko Tiplerskih klubova tj. članova tih klubova , da se sa svojim golubovima (Engleski 
Tipleri ) ,organizirano natječu na regularan način i to po orginalnom ,izvornom natjecateljskom pravilniku za tu vrstu 
golubova.Poučeni iskustvom da svako uplitanje u pravila letenja tog pravilnika donosi neminovno samo probleme, a sa tim i 
svađe koje na ovim prostorima traju već više od trideset godina,te činjenica da tada u Republici Hrvatskoj nije postojala 
Tiplerska organizacija koja je na svojim natjecanjima primjenjivala izvorni tiplerski pravilnik ,još su jedan razlog više 
opravdanosti inicijative i osnutka TSSB. 
Pri tome ni u jednom trenutku nismo i ne umanjujemo važnost i značaj HTS-a kao nacionalnog Tiplerskog saveza koji mora 
biti i je krovna organizacija svim tiplerskim udrugama u Republici Hrvatskoj. 
TSSB je kao i HTS osnovan na temelju dvaju zakona ,i to zakona o udrugama i zakona o športu, te je na osnovu toga  
obavezna ih  i poštivati. 
Stoga smo svjesni činjenice ( a to nam stoji i u statutu ) moramo promovirati poticati zajedničke interese i ciljeve , a jedan od 
osnovnih je unapređenje tiplerskog športa u RH.Pri tome imamo odgovornost kao tiplerske udruge voditi računa da razvijemo 
što skladnije odnose kako međusobno tako i sa ostalim športskim udrugama u RH. 
HTS ima još jednu dodatnu odgovornost , a to je da predstavlja Hrvatsku što se tiče tiplerskog športa u svijetu ,i nije nam 
nikome svejedno kako će to činiti. 
Vjerujemo da kao članovi tijela koje upravlja radom HTS-a ne možete biti zadovoljni sa stanjem u tiplerskom športu .Samo 
činjenica da HTS od 15 Tiplerskih klubova u Hrvatskoj okuplja tek njih 5 , dovoljan je pokazatelj da je ovakvo stanje ne 
održivo i da se u interesu svih tipleraša u Hrvatskoj nešto nužno mora poduzeti. 
Ako se sjećate na godišnjoj skupštini HTS-a za 2004 god. analizirali smo stanje u tiplerskom športu i kao glavni razlog 
takvog negativnog stanja naveli natjecateljski pravilnik ,odnosno ne primjenjivanje natjecateljskog pravilnika za tu vrstu 
golubova , što je skupština jednoglasno prihvatila. 
Žao nam je što je taj pokušaj bio kratkotrajan i što je ubrzo HTS iz obitelji Evropskih Tiplerskih organizacija ponovno 
uveden među Balkanske Tiplerske organizacije.U TSSB-u smo mišljenja da HTS mora što prije ući u  Svjetsku ili EU-
Tiplersku unuju i uskladiti natj.pravilnik  sa ostalim zapadno evropskim tiplerskim savezima , a samo tada su ga dužne 
slijediti odnosno primjenjivati pravilnik HTS-a i sve ostale Tiplerske udruge u Republici Hrvatskoj. 
Stoga vas želimo obavijestiti da smo iz ostvarenih kontakata sa tajnikom NTU gospodinom Brajanom Rosom dobili 
informaciju da je u toku osnivanje Evropske Tiplerske Unije pa onda logičnim slijedom i svjetske, te da bi sve Tiplerske 
udruge koje žele postati njenim članom , trebali poslati pismo namjere kako bi ga na svojoj skupštini razmotrili.. 
Molimo vas da zbog kratkoće vremena na svojoj prvoj sjednici Predsjedništva HTS-a ,razmotrite sve ovdje napisano ,donesete 
razumnu i pravednu odluku koja bi bila u interesu svih klubova u Republici Hrvatskoj,preuzmete inicijativu ,upoznate sa 
tom odlukom sve Tiplerske udruge u  RH ,te one klubove koji to žele povedete pod okriljem HTS-a u bolje sutra.Ukoliko 
donesete pozitivnu odluku TSSB je spreman pomoći na bilo koji način da se taj posao odradi što prije. 
Ukoliko HTS ne bude imao interesa  i iz nekog razloga donese negativnu odluku ,TSSB će samostalno ,mimo svog 
nacionalnog saveza pokrenuti inicijativu priključivanja u  buduće Evropske i svjetske organizacije.,jer ni u kom slučaju ne 
želimo ostati u istom kolu sa Tiplerskim savezima iz Srbije ,Vojvodine,Kosova i sl saveza sa Balkana .koji primjenjuju svaki 
svoj natjecateljski pravilnik i svojataju Engleskog Tiplera kao „svog“ goluba. 
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Istovremeno ćemo biti prisiljeni obavijestiti sve članove koje budemo mogli  kao i vodeće Tiplerske saveze u svijetu ( 
NTU,DFU ), kao i Evropsku Tiplersku Uniju o svemu gore navedenom te o svim kršenjima orginalnog natjecateljskog 
pravilnika  koja se događaju na ovim prostorima,te upotrijebiti sva ostala zakonom dozvoljena sredstva da bi se stanje u 
Tiplerskom športu u RH dovelo  u situaciju koja će omogućiti normalan razvoj tog športa u RH. 
Ipak uvjereni smo da će među članovima Predsjedništva HTS-a prevladati razum i da će ono donijeti ispravnu odluku. 
Još jednom vas molimo da nam pismeno što hitnije javite rezultat vaše odluke. 
 
Dostaviti:                                                                                                                       Predsjednik TSSB: 
HTS – Predsjedništvo                                                 M.P                                             Tomislav Dodig 
Arhiva TSSB   
 
U Osijeku 10.07.2008.     
 
Odgovor HTS-a      
                                                        
       TIPLERSKI SAVEZ SLAVONIJE I BARANJE 
 
Poštovana gospodo članovi Tiplerskog Saveza Slavonije i Baranje 
Predsjedništvo HTS-a upoznato je vašim dopisom da je u tijeku osnivanja Europske Tiplerske Unije. Kako 
do danas na adresu HTS-a nije stigao nijedan drugi dopis o osnivanju Europske Tiplerske Unije niti je takva 
informacija pronađena na službenim Internet stranicama NTU-a, DFU-a odnosno u Biltenu DFU-a  
predsjedništvo HTS-a na osnovu samo vašeg dopisa nije moglo donijeti nikakvu odluku o pristupanju HTS-a 
u Europsku Tiplersku Uniju. 
  Kad predsjedništvo HTS-a bude imalo više saznanja o osnivanje Europske Tiplerske Unije sastat će se, a o 
odluci predsjedništva bit ćete na vrijeme obaviješteni. 
 
                                                                                                                    Sa štovanjem! 
 

                                                                                                                 Predsjednik HTS-a 
                                                                                                                                 Silvestar Matušić                 

 
Na ovoj sjednici predsjedništva Predsjedništvo donosi odluku da se TSSB pošalje još jedan dopisu u kojem 
će izvijestiti članove TSSB da nemaju ništa protiv pristupanju TSSB  u HTS- u ali da su dužni poštivati 
Statut HTS.a, pravila letenja HTS-a kao i odluke Skupštine i njenih tijela. 
 
Sjednica završila oko 12 sati. 
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Svježa krv koja je pristigla iz Irske od Hary Shenona  pojačala je postojeću krv Shenonovih golubova  kod 
Tomice Fajdetića . Mladi golubovi su leženi iz Hariyeve matice koja je smanjena zbog starosti Shenona. 
Snimio i obradio Tomica Fajdetić 
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